
Biuro Rady

Od:
Wysłano: wtorek, 1 grudnia 2020 21:26
Do: Biuro Rady
Temat: Zapytanie radnego

Sz. P.Krzysztof Szczegielniak

Starosta Otwocki

za pośrednictwem

Sz. P. Grażyny Kilbach

Przewodniczącej Rady Powiatu Otwockiego

Szanowny Pani Starosto,

w trakcie ostatniej sesji Rady Powiatu Otwockiego poruszony został temat spraw, z uczestnictwem 
przedsiębiorcy, pana F S . Poinformował Pan o odbytym spotkaniu z p. S. .Uprzejmie 
proszę o odpowiedź na pytanie, czy przedsiębiorca ten lub podmiot przez niego reprezentowany, jest stroną 
toczącego się aktualnie postępowania administracyjnego, dla którego organem pierwszej instancji jest 
Starosta Otwocki.

Dziękuję z góry za udzielenie odpowiedzi.

Piotr Kudlicki
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